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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés

Helyben

' Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekről szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok benyújtani a Kőrmány tagjainak feladat- és hatáskörér ől szóló 152/2014 . (VI. 6 . )
Korm. rendelet 48.* 1 ., 5 ., és 13 . pontja szerinti feladatkörében 'eljáró Balog Zoltán
Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető miniszterhez,

„Miért stadionokra költik a gyermekétkeztetésére szánt költségvetési keretet? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az egyes települési önkormányzatok feladatainak támogatása érdekében történő
elő irányzat- átcsoportosításokról szóló A Kormány 2006/2015 . (XII . 29.) Korm. határozat
szerint 3,6 milliárd forintot csoportosított át a kormány a települési önkormányzatok egye s
szociális, gyermekjóléti és gyermekétkeztetési feladatainak támogatása alcím terhére
többek között sportcsarnokok építésére, 'felújítására . •
Ez azt is jelenti, . hogy nem igaz az, amit az utóbbi időben számtalanszor hangoztattak ,
hogy mennyivel több pénzt fordít a kormány a gyermekek étkeztetésre . Hiszen az 3
milliárd forint többlet, amit a 2015 . évi költségvetés módosításakor beletettek a rendszerb e
nem is kerül felhasználásra, sőt még további közel 700 millió forintot vettek el a szociáli s
támogatásokra és gyermekeket érintő ellátásokra- fordítandó keretből .

Mindezek miatt kérdezem°Miniszter Úrtól :
• Miért vettek el közel 3,7 milliárd forintot a települési önkormányzato k

egyes szociális, gyermekjóléti és gyermekétkeztetési feladataina k
támogatása alcímről?

• Ha mindez maradvány volt, 'az hogyan keletkezhetett, miközben számos
településen nincs elég pénz a szegények támogatására, a rászoruló
gyermekek szünidei étkeztetésére?



• Miért stadionokra költik a szegényeknek szánt költségvetés i

támogatásokat?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . január 8 .
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Ban né Borbély Ildi
országgyű lési képviselő

(MSZP)
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